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ALGEMENE LEDENVERGADERING FC VVC  18 APRIL 2023  

Aanwezig:  Rob, Karin, Hans, Andries, Arie-Jaap, Ella, Annuska, Wim  

  Zie presentielijst  

 

1. Welkom en opening: 

Hartelijk welkom aan alle leden, speciaal welkom aan Barend en Wim, als ereleden. 

We sluiten vanavond het verenigingsjaar 2021-2022 af.  

Rowdy is vanavond afwezig i.v.m. ziekte. 

 

2. Vaststellen agenda: 

GOPA – komt in de rondvraag aan de orde. 

 

3. Vaststellen notulen ALV 21 juni 2022: notulen zijn goedgekeurd en worden ongewijzigd 

vastgesteld. 

 

4. Jaarverslag bestuur: 

Het is gebruikelijk een verslag te maken, Rob leest dit voor en het verslag wordt op de 

website geplaatst. Een seizoen wat ook door corona lock down getekend is. 

 

5. Financieel jaarverslag 2021-2022: 

Hans geeft een toelichting op het financieel jaarverslag 2021-2022.  

We hadden te maken met corona. De cijfers zijn anders dan andere jaren.  

In november 2023 wordt een volgende ALV belegd.  

 

Een positief resultaat van € 12.911. Dat is een fantastisch resultaat in deze periode.  

Begroot was € 18.600,00. 

In het seizoen 2020/2021 is ook veel minder gevoetbald door corona.  

De inkomsten bestaan uit contributie, sponsoring, kantine en overige zaken. Er zijn subsidie-

bedragen ontvangen. 357.361 totaal 

 

Gigantisch bedrag aan sponsoring binnen gehaald, ruim 47.000! Complimenten aan Annuska. 

 

Ledenaantal is weer gegroeid van 842 naar 964, ruim 120 leden meer. Zowel in de senioren 

als in de jeugd! Met name de Champions League doet het goed.  

 

Uitgaven: techniek, facilitair, wedstrijdkosten, kantinekosten en overige kosten. 344.450 

totaal. 

 

In 2021/2022 zijn er veel minder trainingen gegeven, dus ook minder kosten.  

Voor de facilitaire zaken hebben we vergoedingen (veldhuur) van de gemeente 

Haarlemmermeer gekregen en minder afdracht aan de KNVB. De kantine is veel dicht 

geweest, waardoor ook minder inkoopkosten noodzakelijk waren.  

Er zijn wat spullen vernieuwd in de kantine.  

 

Balanspositie: 
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In de overlopende activa zijn toekomstige reserveringen opgenomen, o.a. voor de cv- 

installatie. Ook vergoedingen, die wij hebben ontvangen van profclubs, zijn daarin 

opgenomen. 

We hebben voldoende liquide middelen om aan al onze verplichtingen te voldoen.  

 

De contributie en daarmee het ledental blijft onze aandacht vragen. Ook kostenbeheersing 

moeten we blijven doen.  

Op de vraag van Andries over wanbetalers (door corona). De bedragen die niet betaald 

worden worden meteen in het lopende boekjaar afgeboekt. Er zijn maar heel weinig leden 

(2), die hun contributie terugbetaald wilden hebben. Er is wel een feest georganiseerd voor 

de senioren aan het einde van het seizoen.  

Overlopende activa moet overlopende passiva zijn.  

 

6. Verslag van de kascommissie 

Barend van Groenigen en Andries van Rooijen. 

22 maart is de kas gecontroleerd.  

Er zijn geen verschillen ontdekt.  

Verzocht wordt om het bestuur decharge te verlenen.  

 

7. Begroting 2022-2023  

Eindelijk weer een normaal seizoen 

Inkomsten  366.000 

Uitgaven  341.580  

Resultaat    24.420  

Door voorzichtig te begroten en alles nauwgezet in de gaten te houden proberen we een 

positief resultaat te waarborgen, we proberen elk jaar 12.000 extra af te lossen op de 

hypotheek. 

 

Energiekosten: hiervoor is 35.000 begroot voor dit jaar (was 21.000). Tot 1 januari 2023 

hadden we nog een vast contract. Het huidige contract loopt tot 1 juni 2023. Nader 

onderzoek wordt verricht. Voor elektra zijn we grootverbruiker, voor gas niet. 

De begroting wordt goedgekeurd door de ledenvergadering.  

 

8. Contributie 2023-2024: 

De standaardverhoging van maximaal 3% is doorgevoerd.  

Mochten de energiekosten tegenvallen kan eventueel een extra ALV belegd worden of er kan 

gewerkt worden met een energietoeslag. 

 

9. Vaststellen bestuur en commissies, 2 nieuwe bestuursleden: 

Johan Veenstra en Johan de Witte hebben zich vanwege prive omstandigheden 

teruggetrokken. 

 

Karin Dol – bestuurslid Jeugdzaken 

Andries van Rooijen – Secretaris  

 

Er zijn geen tegenkandidaten. Alle leden stemmen in met de toetreding van de nieuwe 

bestuursleden. Karin en Andries worden ingeschreven bij de KvK en zijn dus ook hoofdelijk 

aansprakelijk.  
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We zijn verheugd dat wij weer 2 nieuwe bestuursleden er bij hebben!  

Marco van der Made gaat in het komend jaar meelopen.  

 

Karin Dol 

Enkele jaren geleden bij FC VVC gekomen met haar 2 zoons. Al snel begeleider geworden en 

er van doordrongen dat vrijwilligers hard nodig zijn. Als directeur in het basisonderwijs draagt 

zij de jeugd een warm hart toe.  

 

Andries van Rooijen: 

Al jaren actief bij FC VVC. Gezien de contacten die er al zijn met gemeente en KNVB is Andries 

een prima kandidaat. Andries gaat zich concentreren op het secretariaat en zal niet meer 

optreden als grensrechter en keepertrainer.  

 

Afgelopen maanden hebben we met alle stakeholders vergaderd als bestuur, met alle 

afdelingen (techniek, evenementen, senioren, kantine, sponsoring, facilitair), daar gaan we 

ook mee door. 

 

10. Rondvraag: 

GOPA: opbrengst is ca. 15.000 per seizoen.  

Er komt steeds meer weerzin tegen het meewerken aan de GOPA.  

Alleen senioren doen hieraan mee.  

In de laatste aanvoerdersvergadering is hier ook over gesproken.  

Bij de veteranen is het probleem meer, dat zij na papier lopen, tot 13 uur, daarna nog moeten 

voetballen. Er wordt nu gekeken of zij dan op een dag dat zij niet hoeven te voetballen papier 

kunnen lopen.  

  

Het is maar 1 x per maand sinds een jaar. Het is nog steeds financieel noodzakelijk om 

hieraan mee te doen. Op de volgende aanvoerdersvergadering komt dit punt weer aan de 

orde. Meer publiciteit aan geven, dmv social media, over de opbrengst bijvoorbeeld. 

Wim stelt de vraag of de GOPA nog toekomst heeft en hoe lang de firma Nijssen nog 

doorgaat. Het contract loopt nog tot eind 2023. Nijssen sponsort de auto’s, betaalt de diesel 

en regelt de verzekeringen. Het is een uniek gebeuren in de Haarlemmermeer (en misschien 

wel in Noord-Holland). 

 

Het werven van vrijwilligers is altijd lastig. Ella is heel tevreden over de inzet door de teams 

bij de bar. Er zijn nog wel coördinatoren voor de kantine nodig. 

 

Op het inschrijfformulier wordt wel gevraagd naar welke vrijwilligerstaak je zou willen doen. 

Misschien daar meer follow-up aan geven. Een intake-gesprek is misschien een idee.  

 

Communicatie: meer betrokkenheid creëren, stuur bijvoorbeeld een uitnodigingsmail voor 

de ALV in plaats van alleen een melding op de website. 

 

Verduurzaming: 

Er is een projectgroep, die onderzoek heeft verricht. Het bestuur moet dit nog bespreken. Er 

zijn geen financiële middelen om dit zelf te doen. Mogelijkheden onderzoeken en bespreken 

met gemeente Haarlemmermeer en met de bank. We hebben een garantie nodig van de 

gemeente. Het gaat om investeringen, die wel gedeeltelijk terugverdiend kunnen worden.  
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Binnen 3 maanden gaat het bestuur dit bespreken en een concreet plan maken. Er is half mei 

een overleg gepland met de gemeente over de sportaccommodaties in Nieuw-Vennep.  

 

Er wordt gevraagd om een terugblik en vooruitblik technische zaken.  

De voorbereidingen voor het komend seizoen lopen goed.  

Volgende week is er een evaluatie over de samenwerking tussen FC VVC en DIOS t.a.v. het 

meidenvoetbal. Er zijn problemen met 1 meidenteam. (25 april a.s.) 

 

Arie Jaap vraagt of het Dartteam nog bestaat, dat is niet het geval. Ook is er nog maar 1 

zaalvoetbalteam over.  

 

Gevraagd wordt naar de huurovereenkomst voor de velden. De vereniging huurt de velden 

van de gemeente. In 2006 zijn SMS en Nieuw-Vennep overgegaan naar dit complex.  

De gemeente Haarlemmermeer wil naar 200.000 inwoners, dat betekent dat er rond 

Lisserbroek en Beinsdorp veel woningen komen. Dit betekent ook dat er onderzoek wordt 

verricht naar de behoefte aan sportaccommodaties.  

 

Ella spreekt haar dankbaarheid uit voor de uitbreiding van het bestuur, dit moet nieuw elan 

geven!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


